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Írásbeli kérdés

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Vadaskertbe burkolt privatizáció?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani dr. Oszkó Péter miniszter Úrhoz.

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!
A privatizáció szele már szinte mindenhol belengte az állami erdőterületek környékét. Hol
nyíltan, hol burkoltan, hol évtizedes haszonbérleti szerződésekkel, hol pedig a vadászati jog
bérbe- vagy eladásával kapcsolatban.
Egyre több helyről hallani a vadaskertek kampányszer ű kialakításáról is . A vadaskertek
szakmai megítélésével kapcsolatban nem szeretném Önt untatni, de annyit bizonyosan le kel l
szögeznünk: mind a populáció minősége, mind pedig az általános környezeti állapot
alakulására komoly hatással lehetnek/vannak és egyáltalán nem biztos, . hogy jó irányban
mozdítják a természet egyensúlyát .
Ám a vadaskertek kialakítása ismét egy jó lehetőség egyfajta magánosításra. Jó lehetőség,
mert úgy ad használatba állami jogosultságot, hogy a használója biztonsággal vadászhat j ó
eredménnyel a szerződés lejártáig.
Így van ez például a Nyírerdő Zrt. halápi erdészeténél, Bagamér község határában is . Itt ezer
hektár nagyságrendű vadaskert kialakítása van folyamatban, melynek során villanypásztorral ,
magasított kerítésekkel zárják el a területet az állampolgárok elöl . Mindezt azért, hogy maj d
valakik, valamilyen ideig, nyugodtan és nagy eredményekkel vadászhassanak itt . Hogy
pontosan kik és mennyi ideig, azt nem tudjuk, egy biztos, nyilván nem a helyi lakosok fogjá k
élvezni, és használni ezt a területet .

Tisztelt Miniszter Úr!
• Milyen költségbő l és milyen szándékkal alakítanak ki vadaskerteket?
• Pontosan hány vadaskert készült el az utóbbi 7 évben állami erdőterületeken?
• 2010 májusáig még hány vadaskert telepítésében gondolkodnak ?
• Kik és mennyi ideig fognak itt vadászni?
• A tulajdonos vagyonkezelőjének az MNV Zrt .-nek mi a véleménye az ilyen típusú –

sietve – kialakított vadaskertekrő l?

Várom válaszát !

Budapest, 2009. november 26 . J--
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